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Název  Komise sportovní a volnočasová 

Datum konání 27. 9. 2019 

Místo konání MěÚ 

Přítomni 
Horák Libor, Jelínek Miroslav, Migdau Kateřina, Sova Michael, 
Šamšula Pavel, Šrámek Jan, Štěpánek Jiří,   

Omluven Klaška Václav, Staněk Vít, Velan Zdeněk 

Program 

1. Úvod 
2. Strategicky plán rozvoje města 
3. Vyhláška o nočním klidu 
4. Osvětlení na hřišti ZŠ 
5. Spolky a jejich nájmy sportovišť  
6. „Generační závod spolků“  
7. Závěr  

Obsah 

1. Úvod 
 
2. Strategicky plán rozvoje města 
Předsedkyně informovala o probíhající aktualizaci Strategického plánu rozvoje města.  
Komise má podněty k projektu areálu Cukrovaru:  
Zachovat halu na indoor sporty jako je futsal, hokej, petangue, skate a mnoho dalších.  
Úprava parku a rekreačních ploch prolínající se se sportovními plochami.  
 
3. Vyhláška o nočním klidu  
Komise navrhuje přidat do vyhlášky jednorázové akce na ohlášení (14 dní) v rámci podpory 
společenského a kulturního života ve Šlapanicích.  
 
4. Osvětlení na hřišti ZŠ 
RM bere ke zvážení, zjišťuje cenu a potřebné materiály.  
 
5. Spolky a jejich nájmy sportovišť  
Sportovní kluby žádají RM o snížení nájmu v ZŠ tělocvičně pro mládež.  
Komise dále diskutovala o rozdílu mezi spolky, které mají své prostory a nemají své prostory 
případně o slevě na nájmech. Pan Horák zjistí, jak je to v jiných obcíc.  
  
6. „Generační závod spolků“  
Komise pracuje návrhu nějaké společné sportovní akce pro šlapanické spolky 
 
7. Závěr  
Na závěr p. Klaška udělal komisi prohlídky Orlovny. 
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Příští schůzka bude v listopadu (bude upřesněno). Případné dotazy a podněty posílejte 
mailem kdykoliv.  
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